
Generalforsamling 2024 
DCH Næstved  
 
 
Dato: 23. januar 2024   

Dirigent: Torben Sønderstgaard valgt til dirigent.  Referent: Louise Sørensen 

Stemmetæller: Anja Holmgren og Hans Devantier   

Fremmødt:  Heidie S, Hans D, Christian T, Thomas P, Arne S, Tanja S, Ulla G, Gitte H, Pia H, Anja 
H, Torben S, Gitte E, Hans M, Lone J, Nana S, Claus N, Bent B, Freddy M 

Bestyrelsen: Minna K, Christian M, Ernst H, Andreas S, Louise S 

Antal stemmeberettigede:  23 

Mødereferat 
Beretning ved formanden:    

Minna beretter om året der gik. Herunder alle de aktiviteter, der er pågået i det forgange år samt de nye og 
spændende aktiviteter der er planlagt i 2024.  
Året 2023 slutter med 119 medlemmer.  
Beretningen godtages af generalforsamlingen.  
 

Regnskab ved kassereren:    

Minna indleder med, at der har været udfordringer med regnskabet i forhold til at systemet bliver benyttet korrekt og 
fuldt ud, hvilket har givet mange udfordringer for at få det hele til at gå op.  
Derfor har revisorerne først kunne godkende regnskabet d.d. med forbehold. Grundet dette har regnskabet ikke 
rettidigt været tilgængeligt for alle i klubhuset, derfor spørges generalforsamlingen om punktet regnskab kan 
behandles i dag eller om der ønskes den fornødne tid til gennemgang af regnskabet. Det betyder så at der i så fald 
indkaldes til ekstra ordinær generalforsamling ifølge vedtægterne. 
Generalforsamlingen stemmer om og for at regnskabet behandles d.d. 
Ernst fremlægger regnskabet:  
Fejl i systemet har givet udfordringer. Kursusposten har været højere da vi har flere afsted på instruktør uddannelse. 
Vi har også fået lyt logo og tøj, som har givet en øget udgift på administration. Derudover er der installeret nyt internet 
til stævner. I 2024 budgetteres med mindre end det forgangne år, da der de seneste år er investeret en del i klubben, 
som vi derfor ikke forventer der bliver behov for. Udgifterne til lands- og kredsforeningen stiger lidt. Stævne 
indtægterne budgetteres højt, da Agility afholder DKK DM, Nordisk mesterskab, et internationalt stævne, derudover 
afvikles camps i Agility og lydighed  
Der i bestyrelsen foretaget nye arbejdsgange og tiltag mhp. overskuelig, enkel afholdelse af regnskabet samt 
realistisk budgettering.  
Ved afstemning er der 22 der stemmer for, og 1 der stemmer i mod. 
 

    

Kontingent 2024, bestyrelsen foreslår stigning af kontingent 
Kontingent 2023: 850,-  
Holdgebyr 2023: 275,- 
Forslag til kontingent: 850,- 
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Forslag til holdgebyr: 325,-  
Bestyrelsen foreslår at hæve træningsgebyret med 50,- Dette da lands- og kreds har hævet deres gebyr med 20,- 
sidste år og der forventes yderligere stigning i 2024. Stigning pålægges træningsgebyret, så alle tager del i 
stigningen.  
Forslag om stigning er ved afstemning vedtaget.  
 

    

Indkomne forslag  

1. Bestyrelsen foreslår ændring af kontingent går fra kalenderår til rullende kontingent med tilbagevirkende kraft 
dvs. kontingent betaling trækkes pr. indmeldt dato. Dette betyder en vedtægtsændring. Bestyrelsen har 
forslag til vedtægtsændring til punkt 5,1. Klubmodul kan funktionel klare opgaven og det vil lette det 
administrative arbejde. Bestyrelsen vil være opmærksom på løbende indtægter ift. rullende kontingent ift. 
klubbens udgifter.  
Forslag om ændring til rullende kontingent er ved afstemning vedtaget  
 

2. Bestyrelsen foreslår passivt medlemskab til 550,-, da der udefra har været interesse for at støtte klubben 
uden at benytte faciliteterne til nedsat pris. Generalforsamlingen sætter spørgsmålstegn ved ordningen og 
forslag ændres til en prøveperiode indtil generalforsamlingen 2026.  
Forslag om passivt medlemskab i prøveperiode indtil generalforsamlingen 2026 er ved afstemning ikke 
vedtaget.  
 
Inge yderligere forslag er indkommet.  
 

    

Valg ved afstemning  

Bestyrelsesmedlemmer: 
- Formand: Minna Kildegaard – genvalgt  
- Bestyrelsesmedlem og næstformand Christian Zahle Madsen – genvalgt  

Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen: 
- 1. suppleant: Pia Hornbæk – valgt  
- 2. suppleant: Tanja Sørensen – valgt  

Valg af revisorer: 
- 1. revisor: Torben Sønderstgaard – genvalgt  
- 2. revisor: Gitte Enggaard – genvalgt  
- Revisor suppleant: Ulla Grum – genvalgt  
-  

    

Eventuelt 
1. Der stilles spørgsmål til formulering af vedtægt punkt 6.2. Der er behov for tilpasning af punktet mhp. 

fremtidssikring, så der ikke kan fortolkes til medlemmernes ulempe.  
Bestyrelsen udarbejder forslag til ændring af punkt 6.2 til generalforsamlingen 2025. Forslag hertil modtages 
gerne i bestyrelsen pr. mail.  

2. Der foreslås fastlagt tidspunkt for afholdelse af generalforsamlingen fx den 3. tirsdag i januar måned. 
Bestyrelsen vil tage forslaget med til generalforsamlingen 2025.  

3. Der spørges til antal prøvetimer på holdene. Der er 1 prøvetime inden betaling skal falde grundet forsikring af 
hund og fører, som ikrafttræder ved betaling.  

4. Der foreslås udarbejdelse af velkomstfolder til alle nye medlemmer.  
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